



## 小一入學申請備忘

敬啟者：

二零二一年度「小一自行分配學位」入學申請即將開始，有意為子女報讀本校之家長需遞交以下文件：

1. 填妥之小一入學申請表（一式三份）
2. 父母或監護人身份證正本及副本
3. 學生出世紙（外地出生者請帶通行證及其他身份證明文件，如護照、回港證、身份證明書或簽證身份書）正本及副本
4. 住址證明文件正本及副本（如水、煤氣單或電費單）
5. 一個貼有\$5.00 郵票的A5 回郵信封(15cmX23cm) 並寫上地址及學生姓名。
6. 如學生為天主教徒，請備領洗紙正本及副本
7. 如學生有兄弟在本校就讀者，須呈交兄弟出世紙及手冊學籍表副本，即手冊第三頁（需有班主任簽署及學校蓋印）
8. 如要申報父母兄弟為本校畢業生，請呈交其畢業證書副本及兄弟出世紙副本

\* 如有 6 至 8 項文件，可一併遞交。

### 本校收表時間

2020 年 9 月 21 至 25 日  
上午九時 至 下午五時

如有任何疑問，歡迎向本校汪正傑老師或梁書記查詢。

此致

貴家長台照

景林天主教小學  
校長 何詠懿 謹啟

二零二零年九月七日



7<sup>th</sup> September 2020

### Points to Note for Primary One Admission Application

Dear Parents,

The application for the “2021 Primary One Discretionary Places Admission” is about to begin. Interested parents who wish to enrol your child in our school, please submit the following documents:

1. A duly completed **Application Form for admission to Primary One** (3-ply).
2. **HKID** of **parent** or guardian and its copy.
3. **Birth Certificate** of student (Those born in the Mainland should bring their Exit/Entry Permit and other identification documents, such as passports, Hong Kong re-entry permit, Certificate of Identity or Document of Identity for Visa Purposes) and its copy.
4. **Valid proof of residential address** (e.g. water/ electricity/ town gas bills) and its copy.
5. An **A5 self-addressed stamped (\$5.00) envelope** (15cm x 23cm) with the student’s name.
6. If the student is a Catholic, please bring along the original and copy of Certificate of Baptism.
7. If students have siblings studying in our school, they must submit the Birth Certificate of their siblings and copy of their page three handbook (duly signed by the class teacher together with the school chop).
8. To declare that parents and siblings are graduates of the school, please submit a copy of graduation certificate and a copy of Birth Certificate of siblings.

**\* Please submit items 6 to 8 together (if any).**

### Hours for Application Collection

**21<sup>st</sup> – 25<sup>th</sup> September 2020**  
**9 a.m. – 5 p.m.**

Should you have any queries, please contact Mr. Wong Ching Kit or Secretary Ms. Leung for further information.

Yours sincerely,

Catherine Ho  
Principal  
King Lam Catholic Primary School